
MV 4-3 

 

 
 
Mondelinge Vragen over wateroverlast na stortbuien 
 
Op 18 augustus jl stond in De Stentor een artikel over wateroverlast aan de 
Bronstraat in Stadshagen. Drie weken daarvoor (eind juli) zorgde een zomerstorm 
voor wateroverlast. Fellere buien met veel neerslag is één van de merkbare 
verschijnselen van de klimaatverandering. Een verandering waar we mee moeten 
leren omgaan. 
Dat kan door simpele aanpassingen op de plek zelf, een grote oorzaak is namelijk de 
betegeling van veel tuinen en binnenplaatsen. Of zoals de woordvoerder van 
Openbaar Belang het zegt: "De wijk is destijds zo ingericht, dat regenwater niet naar 
een riool loopt, maar via het infiltratiesysteem de bodem in moet zakken. Veel tuinen 
hebben echter geen gras meer tegenwoordig, maar een tegeltapijt. Daardoor kan het 
water moeilijk weg."  
Minder betegeling zorgt dus voor een betere beheersbaarheid van grote 
hoeveelheden regenwater.  
 
Vanzelfsprekend is D66 geen voorstander van een gemeente die inwoners oplegt 
hoe zij hun tuin inrichten. D66 is wél een voorstander van het zoeken naar werkende 
initiatieven die mensen helpen en inspireren hun tuin te vergroenen.  
  
Operatie Steenbreek is een stichting waarin gemeenten kennis en bestpractices 
delen voor het verbeteren van het klimaat in de steden. Samen met onderwijs, 
bedrijfsleven en verenigingen wordt gezocht naar manieren om inwoners te 
inspireren en te helpen hun tuin te vergroenen.  
Behalve ter bestrijding van wateroverlast, is vergroening ook een goed middel tegen 
hittestress, verbetert het de luchtkwaliteit, is het goed voor de biodiversiteit en zorgt 
het voor een prettige leefomgeving. 
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 Is het college bekend met de oorzaken van de wateroverlast? 

 Wordt op dit moment onderzocht hoe het probleem kan worden opgelost? 
 

 Kunnen inwoners volgens u zelf een bijdrage te leveren aan de oplossing van 
dit probleem? 

 Is het college bekend met “Operatie Steenbreek”? 

 Is het college bereid gebruik te maken van de kennis en ervaring die met 
Operatie Steenbreek is opgedaan, ook m.b.t. het betrekken van inwoners? 

 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Fractie D66 
 
Oswald van Dam 


